

# GALERIE EMMANUEL PERROTIN

Chiho Aoshima, Daniel Arsham, Hernan Bas, Sophie Calle, Maurizio Cattelan, Peter Coffin, Wim Delvoye, Elmgreen & Dragset, Lionel Estève, Bernard Frize, Giuseppe Gabellone, Gelitin, Duane Hanson, Jesper Just, Bharti Kher, Kolkosz, Klara Kristalova, Guy Limone, Keegan Mchaargue, Jin Meyerson, Mariko Mori, Farhad Moshiri, Mr., Takashi Murakami, Martin Oppel, Jean-Michel Othoniel, Paola Pivi, Michael Sailstorfer, Aya Takano, Tatiana Trouvé, Piotr Ukiński, Xavier Veilhan, Peter Zimmermann, ...

76 rue de Turenne 75003 Paris T : +33 (0)1 42 16 79 79 info-paris@galerieperrotin.com  
10 impasse Saint Claude 75003 Paris Web : www.galerieperrotin.com

## STAGES

**Lance Armstrong launches a global art exhibition to raise funds and awareness in the fight against Cancer**

76 rue de Turenne : 16 juillet - 8 août 2009

*Lance Armstrong launches a global art exhibition and sale that provides a new way to support the Lance Armstrong Foundation and its LIVESTRONG™ Global Cancer Campaign.*

*"Stages" brings together close to 30 of the world's most creative and diverse artists to create original works of art inspired by Armstrong and his mission to raise awareness of the global cancer burden. This unique project brings together the world of art, philanthropy and sport, in a way never before seen, to create artwork that represents the power of human potential in overcoming adversity.*

*"Stages" will debut in Paris on July 16th during the Tour de France at Galerie Emmanuel Perrotin and run through August 8th. The exhibition will then travel to New York City for an October showing before moving to Los Angeles in November. Its final stop will be the Portland Art Museum at the beginning of 2010.*

**All profits from these sales will go directly to the Lance Armstrong Foundation to further their efforts to defeat cancer through research, outreach, and legislation.**

**Participating artists : Richard Prince, Ed Ruscha, Andrea Gursky, Cai GuoQiang, Yoshitomo Nara, Christopher Wool, Jules de Balincourt, Tom Sachs, Shepard Fairey, Dzine, Eric White, Geoff McFetridge, Kaws, José Parla, Raymond Pettibon, Kenny Scharf, Rosson Crow, Aaron Young, Lari Pittman, Kenny Scharf, Catherine Opie,...**

**During the Tour de France 2009, Lance Armstrong will ride on bikes made especially for this occasion, by the following artists : Damien Hirst, Kaws, Marc Newson, Yoshitomo Nara, Kenny Scharf and Shepard Fairey.**

*"This year it's about more than winning the race. It's about people coming together to use our talents and abilities for a cause bigger than ourselves and doing everything within our power to help those in their fight to overcome cancer. This endeavor will help raise awareness and much needed funds for the foundation and those who need it most, researchers, patients, and their families." Lance Armstrong*

Lance Armstrong organise une grande exposition d'art contemporain qui permet de soutenir la Fondation Lance Armstrong et la campagne internationale LIVESTRONG contre le cancer.

"Stages" invite près d'une trentaine d'artistes internationaux, parmi les plus connus dans le monde. Chaque artiste a créé pour l'occasion des oeuvres originales inspirées par Armstrong et sa mission contre le fléau mondial qu'est le cancer. Ce projet unique a pour ambition de réunir le monde de l'art, de la philanthropie et du sport.

"Stages" fera ses débuts à Paris le 16 juillet à la Galerie Emmanuel Perrotin, pendant le Tour de France. L'exposition voyagera ensuite en octobre à New York, puis en novembre à Los Angeles pour se terminer au Portland Art Museum début 2010.

**Tous les bénéfices de la vente des oeuvres d'art iront directement à la Lance Armstrong Foundation afin de l'aider à poursuivre ses efforts à vaincre le cancer, par la recherche, la sensibilisation et la législation.**

**Artistes participants: Richard Prince, Ed Ruscha, Andrea Gursky, Cai GuoQiang, Yoshitomo Nara, Christopher Wool, Jules de Balincourt, Tom Sachs, Shepard Fairey, Dzine, Eric White, Geoff McFetridge, Kaws, José Parla, Raymond Pettibon, Kenny Scharf, Rosson Crow, Aaron Young, Lari Pittman, Kenny Scharf, Catherine Opie,...**

**Pendant le Tour de France 2009, Lance Armstrong courra sur des vélos spécialement conçus à cette occasion, par les artistes suivants: Damien Hirst, Kaws, Marc Newson, Yoshitomo Nara, Kenny Scharf and Shepard Fairey.**

"Cette année, c'est plus que de simplement gagner la course. Il s'agit d'être qui se rassemblent pour utiliser nos talents et nos capacités pour une cause encore plus grande et de faire tout ce qui est en notre pouvoir pour aider les personnes dans leur lutte à surmonter le cancer. Cette aventure contribuera à sensibiliser mais aussi à réunir des fonds pour la fondation et pour ceux qui en ont le plus besoin, comme les chercheurs, les patients et leur familles". Lance Armstrong



Lance Armstrong bike design by Kaws

